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NOTIFICATION
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6.

	1.
	Member to Agreement notifying:  DOMINICAN REPUBLIC

If applicable, name of local government involved (Articles 3.2 and 7.2): 

	2.
	Agency responsible:
Dirección General de Normas y Sistemas de Calidad, DIGENOR (Directorate‑General of Standards and Quality Systems)

Edificio de Oficinas Gubernamentales "Juan Pablo Duarte", piso 11

Avenida México, esquina Leopoldo Navarro

Santo Domingo, Dominican Republic

Tel.:
+(1 809) 686‑2205

Fax:
+(1 809) 688‑3843

E‑mail:
direcciongeneral@gob.do
Website:
http://www.digenor.gob.do
Name and address (including telephone and fax numbers, E‑mail and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above: 

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [ ], 5.6.2 [ ], 5.7.1 [ ], other: 

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading.
ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  International Classification for Standards (ICS) code 67.080

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  NORDOM 67:29‑006, Fresas congeladas rápidamente.  Requisitos y especificaciones (Dominican Standard (NORDOM) No. 67:29‑006:  Quick frozen strawberries.  Requirements and specifications) (9 pages, in Spanish).

	6.
	Description of content:  Definitions;  essential composition and quality factors;  food additives;  hygiene;  labelling;  and packaging.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  The notified Standard establishes the specifications and requirements for strawberries of the species Fragaria grandiflora L. 

	8.
	Relevant documents:  CODEX STAN 52‑1981:  Codex Standard for Quick Frozen Strawberries. 

	9.
	Proposed date of adoption:

Proposed date of entry into force: 
	
	30 June 2009

30 December 2009 

	10.
	Final date for comments:  30 April 2009 

	11.
	Texts available from:  National enquiry point [ ] or address, telephone and fax numbers and E‑mail and website addresses, if available, of other body:

Dirección General de Normas y Sistemas de Calidad (DIGENOR)

Edificio de Oficinas Gubernamentales "Juan Pablo Duarte", piso 11

Ave. México, esquina Leopoldo Navarro

Santo Domingo, República Dominicana

Tel.:
+(1 809) 686‑2205

Fax:
+(1 809) 688‑3843

E‑mail:
cendoc@digenor.gob.do
Website:
http://www.digenor.gob.do
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通             报

以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员：多米尼加共和国
如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：多米尼加共和国标准总局（DIGENOR）

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [X ], 2.10.1 [  ], 5.6.2 [  ], 5.7.1 [  ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号): 速冻草莓（译者注）
ICS: 67.080     



HS: 8111

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言: 多米尼加标准(NORDOM) No. 67:29‑006：速冻草莓。要求和规范（9页，西班牙语）

	6.
	内容简述: 定义；基本成分和质量因素；食品添加剂；卫生；标签；包装。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质: 通报的标准规定了草莓的规范和要求

	8.
	相关文件: 食品法典标准52‑1981：食品法典标准速冻草莓

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	
	2009/06/30

2009/12/30

	10.
	提意见截止日期: 2009/04/30

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



